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Sociale media NUV
www.facebook.com/UnifilVereniging
www.facebook.com/ned.unifil.vereniging
twitter @NUV_nl
 
De Nederlandse UNIFIL Vereniging (NUV)
is in 1999 opgericht en is in principe al
leen vóór Unifillers, Dutchbatt en Dutch
Infantry Coy en hun familieleden. De NUV
heeft vijf kernwaarden genomen, die zij
de komende jaren wil uitdragen.
 
Saamhorigheid
De leden van de NUV hebben behoefte
om samen te komen om gevoelens, erva
ringen en kameraadschap te delen en
plezier te hebben. Dat doen zij door acti
viteiten als reünies, plechtigheden, de
filés, deelname aan bijzondere persoon
lijke activiteiten  (bijvoorbeeld een be
grafenis of een DIG uitreiking), de ALV en
kleinere activiteiten. Zij stralen daarbij
een ‘wij-gevoel’ uit van trots en professi
onaliteit. Dit versterkt de onderlinge
band en heeft een goede uitstraling naar
de buitenwereld.
 
Informatie
De NUV stelt zich tot doel om door mid
del van verbeterde informatie een bijdra
ge te leveren aan de saamhorigheid,
herdenking, belangenbehartiging en
representatie en de leden nog beter als
individu op de hoogte te houden van wat
er boven en rond hen gebeurt. Dat doen
we vooral door de website en de Dubbel
Vier. Daarnaast zijn de afgelopen jaren de
sociale media als Facebook en Twitter
een steeds grotere rol gaan spelen.
 
Belangenbehartiging en zorg
De positie van de Unifillers moet worden
versterkt door hun belangen op het
meest hoge niveau kenbaar te maken en
te verdedigen, de omgeving te beïnvloe
den, het uitvoeren van nuldelijnszorg en
het zorg dragen voor systemen en regel
geving die aansluiten op de belangen
van de veteraan. Kort gezegd: de NUV
komt binnen zijn mogelijkheden op voor
Unifillers. De mate waarin en de gebie
den waarop moeten telkens worden be
zien. Dat doen we door: lobbyen bij
onder andere de politiek, Defensie, het
Veteranen Platform, het Veteraneninsti
tuut, De Basis, gelijkgestemde vetera

nenorganisaties, het JWF, vfonds etc. De
houding van het bestuur is daarin betrok
ken, proactief, kritisch en non conformis
tisch.
 
Representatie
Om de belangen en uitstraling van de
Unifillers te optimaliseren zorgt de NUV
samen met haar leden voor een zo groot
mogelijke ‘footprint’ in Nederland, door
zoveel mogelijk contact met organisa
ties, partijen, mensen en coryfeeën. Door
deelname aan zoveel mogelijk activitei
ten die een positieve en nuttige uitstra
ling hebben (commando overdracht,
verjaardag van Libanon, Regimentsdag,
ceremoniële bijeenkomsten, erewach
ten, herdenkingen etc.
 
Herdenken
De Unifiller is er tot diep in zijn vezels van
doordrongen dat veel collega veteranen
het hoogste goed hebben gegeven voor
de vrijheid en hebben daar diep respect
voor. Dat willen wij ook tonen en bele
ven. Dit doen we door aanwezig te zijn
met een eenheid of delegatie, die respect
en trots uitstraalt bij die bijeenkomsten
die er toe doen.
 
Bestuursleden NUV
 
Voorzitter:  Yeb-Jan Joustra
voorzitter@unifilvereniging.nl
 
Secretaris:  Sjaak Duine
secretaris@unifilvereniging.nl
Hellegatweg 5
4891 ST Rijsbergen
Tel. 06-53356742
 
Penningmeester en ledenadministratie:
Sjak Neelen
penningmeester@unifilvereniging.nl
Ericalaan 16
6086 CV  Neer
Tel. 06-21535205
 
Lid bestuur (Merchandising en activitei
ten) Berry Diestelhof
merchandising@unifilvereniging.nl
tel. 0575-520435
 
 
Lid bestuur (activiteiten): Hans van Lent
Nekaf56@gmail.com
Tel. 06-21245792
 
 
 
 

Commissieleden NUV
Redactie Dubbel Vier en sociale media -
Erik Kuiper
redactie@unifilvereniging.nl
Tel. 06-13375634
 
Sociale Media – Hans van Lent, Erik Kuiper
 
Ceremonieel – Erik van Till
 
Nuldelijnszorg en Sociaal Fonds – Cees
van Ingen, Sjaak Duine
 
Commissie van Beroep – Fred Krijnen,
Marvin Kuiper, Jan van Halen
cvb@unifilvereniging.nl
 
Webmaster www.unifilvereniging.nl
 
Bart van Lier, Pieter Mielen, Sjak Neelen,
Dick Bronder
webmaster@unifilvereniging.nl
 
 
 
Foto voorpagina
Plechtig moment tijdens de uitreikings
ceremonie Draaginsigne Nobelprijs 27
februari te Doorn: het detachement ve
teranen wordt aangetreden gemeld aan
de Inspecteur-Generaal der Krijgsmacht.
27-02-2016 (foto: Don Bakhuizen)
 
 
De activiteiten van de NUV worden mede
mogelijk gemaakt door een bijdrage van
het vfonds.
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se UNIFIL Vereniging
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Oplage 1.280 stuks
 
Drukker Editoo B.V.
 
Redactie Erik Kuiper
redactie@unifilvereniging.nl
 
Adreswijzigingen
Alleen schriftelijk doorgeven aan:
Ledenadministratie NUV
S. Neelen
Ericalaan 16
6086 CV  Neer
 
Adverteren in de Dubbel Vier
Ondersteun het werk van de vereniging
en adverteer in de Dubbel Vier. Want de
Dubbel Vier wordt niet alleen thuis door
de leden van de vereniging gelezen,
maar is steeds meer te vinden in openba
re en veteranengelegenheden. Dat
maakt het nemen van een advertentie
des te interessant voor u/uw bedrijf. Laat
u informeren over de mogelijkheden via
penningmeester@unifilvereniging.nl
 
Aanleveren kopij en fotomateriaal
Graag ontvangt de redactie artikelen en
foto’s voor de Dubbel Vier. Bij het aanle
veren van foto’s: graag in voldoende
formaat in verband met de drukkwaliteit.
De redactie behoudt zich het recht voor
ingezonden stukken in te korten of om er
veranderingen in aan te brengen.
 
De artikelen in de Dubbel Vier hoeven
niet noodzakelijkerwijs de zienswijze van
het bestuur weer te geven.
 
Overname artikelen
Overname van artikelen is toegestaan
met bronvermelding en toezending van
een exemplaar aan adres van de secreta
ris.
 
Inleveren kopij voor de Dubbel Vier
De deadlines voor de Dubbel Vier staan
vermeld op de website van de NUV.
 
De deadline voor Dubbel Vier 2-2016
is
 
29 mei 2016

Van de voorzitter
Beste Unifillers, lezers
 
Onlangs las ik in 'Sobat' het slot van De geschiedenis van 1-9 RI "OVW Bataljon
'Friesland". Het Bataljon is ingezet op Java en was erop gericht om de lokale bevolking
weer veilig te laten terugkeren in hun eigen leefgebied, met rust en stabiliteit. Veel
herkenning met onze ervaringen met onze uitzending naar Libanon. Een paar citaten:
 
"Toen kwam het-thuiswennen-vanaf-de-eerste-dag-na-thuiskomst aan de orde en
eerlijk gezegd viel dat zwaar tegen. Alles was zo klein, alles was zo stil en wat mistte
je toch je kameraden. Daarna kwam het gevoel van 'ze zaten hier terug niet echt op
je te wachten'. En wat je vertelde, werd ook vaak niet eens echt geloofd. Nee, het was
niet éénvoudig om je weer thuis te voelen." 
En: "De grootste onderscheiding (!) die het Bataljon kreeg van de bevolking was toen
plaatselijke bestuurders de bevolking vroeg hoe veilig men zich voelde, luidde hun
antwoord: 'Fryslan Ada' (Friesland was hier) en dat betekende voor de bevolking:
'Rust en een nieuwe toekomst'. Deze grote onderscheiding heeft ook een hoge tol
geëist. Van het Bataljon kwamen op Java 28 leden om bij acties".
 
De geschiedenis herhaalt zich... En hoeveel uitzendingen voor ons en na ons is dat
gebeurd en zal dat nog gebeuren?
Is de vraag om 'erkenning' daarmee terecht? Ja, natuurlijk is dat, van ons uit gezien,
méér dan terecht. Als je op gemiddeld 18-19 jarige leeftijd die ervaringen meemaakt
die wij destijds hebben meegemaakt kan dat ingrijpend zijn. Of verschrikkelijk en wat
je nooit meer wilt meemaken, of een geweldig mooi moment waar je met veel plezier
aan terugdenkt. Of die ervaringen traumatisch worden, wordt vooral bepaald door
hoe wij daar zelf én onze ouder(s), familie, vrienden en omgeving mee (zijn om ge
gaan) omgaan. De erkenning en het begrip krijg je nooit vanzelfsprekend van ande
ren, dat gaat niet omdat ze 'het' niet met ons hebben meegemaakt. Verschillen wij
daarmee met andere eenheden die zijn uitgezonden? Nee, ik denk als het gaat om
'erkenning en begrip' niet. Wat wél degelijk verschilt met de uitzendingen na ons,
vooral na 'Joegoslavië', is hoe Defensie/overheid steeds beter omgaat met 'voor-,
tussen- en nazorg' (zowel voor militairen alsook voor familie). En kan het nog beter,
'Ja' natuurlijk. Er zijn onder ons schrijnende voorbeelden van maten die het alleen
écht niet redden, die het niet hebben gered, die er ten-einde-raad er een eind aan
hebben gemaakt. Dat is verschrikkelijk én héél verdrietig! 
 
Recent heb ik, n.a.v. 'De Miljoenenclaim', door diverse media de vraag gesteld gekre
gen "En wat is het standpunt van de Nederlandse UNIFIL Vereniging in deze?". Ik heb
toen geantwoord: Dat wij het héél verdrietig vinden als er onder ons zijn die het niet
redden of niet gered hebben. Dat iedere Unifiller die individueel hulp nodig heeft,
die ook krijgt. Professioneel én zo snel mogelijk. Dat wij als NUV er met onze Nulde
lijnsondersteuning alles aan doen om, daar waar wij kunnen Unifillers die hulp nodig
hebben zo goed mogelijk te helpen. Dit ism VI en andere zorginstanties/overheden.
Dat als Mindef, met de kennis én ervaring van 'nu', het tijdens onze uitzendingen
anders had kunnen doen, dat ook anders had gedaan.
 
Zo staan wij er als NUV in en willen wij het graag zo goed mogelijk doen. Gezien de
vele positieve en enthousiaste reacties, ervaren wij als bestuur ook dat dat zo is. Kan
het daarmee ook nog beter, ja natuurlijk. Waar gehakt wordt, vallen spaanders. En
waar niet of nauwelijks wordt gehakt, niet. Ben ik, of zijn wij, daarmee 'een marionet
van Defensie' of andere zaken die ik dan af en toe lees of die mij via 'de band' berei
ken....? Nee, nooit. En wie met mij of met één van ons hierover, of waar dan ook over
wil spreken, ideeën heeft, nodig ik van harte uit! Allereerst op za. 19 maart a.s. tijdens
onze ALV in Gorinchem (zie hierover meer verder in deze D4 en onze website).
 
 Ik wens u veel leesplezier!
 
Yeb-Jan Joustra
Voorzitter
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Uitnodiging Algemene Ledenvergadering 19 maart 
 
UITNODIGING EN AGENDA VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE NUV DIE GEHOUDEN WORDT OP ZATERDAG 19
MAART 2016 BIJ HET RIJDEND UNIFIL MUSEUM TE GORINCHEM (Spijksedijk 48, 4207 GN Gorinchem); aansluitend DE
JAARBIJEENKOMST
 
Alle leden van de Nederlandse UNIFIL Vereniging (NUV) worden uitgenodigd om aanwezig te zijn op deze Algemene Leden
Vergadering (ALV) die op 19 maart 2016 wordt gehouden. Iedereen die nog agendapunten en/of te behandelen zaken naar
voren wil brengen kan dit doen tot uiterlijk 48 uur voor aanvang van de vergadering (liefst eerder) bij de secretaris Sjaak Duine,
Hellegatweg 5, 4891 ST Rijsbergen sduine@kpnplanet.nl, secretaris@unifilvereniging.nl of 06-53356742.
NB: alle informatie over deze ALV staat of komt op de website!!
 
Het bestuur waardeert het zeer als er een grote opkomst is. Vanwege de kosten is het handig om zaken als lunch en consumpties
goed te begroten. Wij verzoeken u ZEER DRINGEND!!!! om uw deelname zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk op 16 maart 2016
op te geven bij de secretaris via email, of telefoon en niet via Facebook!!
Aanvang 11.00 uur, zaal open vanaf 10.00 uur, graag aanmelden daar bij de secretaris!! i.v.m. mogelijke verkiezingen. Het finan
ciële verslag ligt dan ter inzage. De merchandisestand is aanwezig.
Om 10.45 uur is er een appèl, wordt de vlag gehesen en worden leden die ons ontvallen zijn herdacht.
U wordt verzocht uw blauwe baret mee te nemen.

Concept agenda:
 
1. Opening door de voorzitter om 11.00 uur
2. Vaststellen van de definitieve agenda
3. Behandelen en vaststellen van de notulen van de vorige ALV
4. Ingekomen en uitgegane stukken
5. Verslag van de Kas Controle Commissie over het jaar 2015
6. a. Financieel verslag van de penningmeester over 2015 (ter
inzage voor en tijdens de vergadering) 
6. b. Behandeling en vaststelling van het financieel verslag.
7. a. Voorstel begroting 2016,
7. b. vaststelling begroting 2016,
7. c. vaststelling contributie 2017, we stellen voor om deze te
handhaven op € 26
7. d. Ledenadministratie
8. Benoeming van een nieuw lid voor de kascontrolecommissie
en vaststelling commissie.
9. Jaarverslag van de secretaris
10. Jaarverslag communicatie
11. Jaarverslag merchandising
12. Jaarverslag activiteiten, materieel, logistiek en jaardraai
boek
13. Jaarverslag nuldelijnsondersteuning en Sociaal Fonds
14. Beleidsvisie 2016 – 2020
15. Structuur van het bestuur 2016 / 2017
16. (Her)verkiezing van de Secretaris (Vice Voorzitter?), de 2e
Secretaris (Secretaris), het bestuurslid Activiteiten en het Be
stuurslid Merchandising; kandidaten graag voor 18/3 opgeven
17. WVTTK / Rondvraag
18. Sluiting van de vergadering
19. Jaarbijeenkomst

NB 1: Dit is weer een volle agenda. Daarom staan vrijwel alle stukken vanaf 1 maart op de website. Wij stellen het op prijs als
leden hun mening en/of suggesties via email laten horen. Dan kunnen wij er verbeteringen in aanbrengen en met elkaar snel
tot besluiten komen.
NB 2: de Secretaris en het bestuurslid Merchandising stellen zich herkiesbaar, maar mochten er tegenkandidaten zijn, dan ver
zoeken wij hen dit voor 18 maart kenbaar te maken. Hans van Lent stopt er mee per 19 maart. Joop Hoek stelt zich kandidaat
om hem op te volgen. Verdi van Hilten heeft zich kandidaat gesteld als bestuurslid 2e Secetaris (Secretaris).
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4 mei 2014 Dodenherdenking Loenen. Foto John Sinderdinck

5 mei 2015 Bevrijdingsdefilé Wageningen

Belangrijke data
 
- 19 maart Algemene Ledenvergadering,
Gorinchem (zie elders in deze Dubbel
Vier)
 
- 4 mei Dodenherdenking in Loenen en
Havelte
 
- 5 mei Bevrijdingsdefilé Wageningen
(opgeven helaas niet meer mogelijk)
 
- 25 juni Nederlandse Veteranendag
(opgeven voor 15 april via mijnVi, lees
elders in deze Dubbel Vier)
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Van de penningmeester
 
(Sjak Neelen) In de december 2015 editie heb ik terug gekeken wat we vorige jaar hebben bereikt. Een opsomming waar we met
trots op terug kunnen kijken. De afgelopen periode is de drukste periode van de penningmeester van het hele jaar. De contri
butie 2016 moet worden geïncasseerd bij 1048 leden, en 167 krijgen een nota en een verzoek om een incassomachtiging af te
geven. Vervolgens ben ik aan de slag gegaan met het samenstellen van het financiële verslagen over 2015. Rekeningen betalen
en maken. Met diverse mensen nieuwe afspraken maken voor 2016, en dan zit het meeste werk voor 2016 er op. De rest van het
jaar zijn het leuke werkzaamheden dan wel bezoeken.
 
De ALV moet nog voorbereid worden. Als alles op mijn laptop staat en op de webpagina van de UNIFIL Vereniging ben ik klaar
voor de presentatie op zaterdag 19 maart 2016. U komt toch ook naar Gorinchem ?
 
Dit jaar is het een jaar van afscheid nemen. Erik Kuiper, Hans van Lent, Frans-Wim Smits en Paul van der Smitte leggen hun ac
tieve taken neer. Met deze mensen heb ik de afgelopen jaren afspraken gemaakt die werden nagekomen. Daar hou ik wel van
afspraken nakomen. Ook in de gesprekken, meningen en standpunten had ik met allen een goed gevoel. Je groeit hierdoor
sneller in je rol, en je kunt je werk als bestuurder beter doen. Dat zal even wennen worden aan hun opvolgers. Voor al wennen
aan hun meningen en standpunten. Maar als de neuzen de goed kant op staan, komt alles goed.
 
Bij de wandelgroep ben ik de contactpersoon tussen wandelgroep en het NUV-bestuur sedert december 2010. In de loop van
de jaren zijn er verschillende wandelaars bijgekomen, maar ook weer vertrokken. Thans zie je een hechte groep van circa 30
wandelaars die in wisselende bezettingen met elkaar er op uit trekken. Ik heb mezelf ook al enkele keren laten verleiden om mee
te lopen. De wisseling van de wacht en het aantreden van Henny Berendsen en Ruud van de Heuvel op de 100 ste editie van de
4 daagse in juli 2016 gaat gepaard met een flinke investering in allerlei artikelen voor de wandelgroep die met V fonds subsidie
en enkele grote bedragen aan sponsorgelden is mogelijk gemaakt.
 
Zeer vereerd was ik met de uitnodiging van Paul en Frans-Wim om tijdens de Vierdaagse van Nijmegen op donderdag 21 juli op
Heumersoord een glas te heffen op de afgelopen periode en Henny en Ruud welkom te heten. Als je wat ouder wordt hecht je
steeds meer aan de leuke momenten en ontmoetingen met aardige kerels/dames c.q. wandelaars.
 
Ik hoop u allen te mogen ontmoeten op een van onze activiteiten die door onze nieuwe S3 Joop Hoek wordt georganiseerd
samen met zijn batterij aan nieuwe project officieren.
 
Met blauwe groet,
Sjak Neelen
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Draaginsigne Nobelprijs Doorn 27 februari 
(Sjaak Duine; foto's Don Bakhuizen) Op 27 februari was er wederom een uitreiking van het Draaginsigne Nobelprijs op het Vete
raneninstituut (Vi). Hoofdrolspelers: 50 decorandi, hun partners en de nabestaanden van twee inmiddels overleden maten.
Het was weer een perfecte samenwerking tussen de Inspecteur-Generaal der Krijgsmacht, het Vi, de Basis, RI JWF en de NUV.
 
Iets na 11.00 uur verwelkomde de directeur Vi Frank Marcus kort de aanwezigen. Daarna gaf de IGK een mooie toespraak,
waarbij hij met name inging op de beleving van de Unifiller. Daarna volgde de uitreiking aan de nabestaanden. Bij een van de
overledenen waren de medailles kwijt geraakt. Defensie had gezorgd voor vervangende medailles. Die werden uitgereikt, het
geen zeer gewaardeerd werd. Daarna kregen de 50 maten van ons de insignes uit handen van Lt-Gen Hoitink en KTZa b.d.
Marcus. Sorry 49. Een van mijn soldaten, Frans Rorijs, stond er op dat ik hem zou uitreiken. Hoitink en Marcus vonden het
prachtig en gaven mij de kans. Frans en ik vonden het ook mooi.

De Basis had gezorgd voor goede catering, maar helaas een
haperende geluidsinstallatie.
Het Vi had onder andere een muziekkapel geregeld: het vrijwil
ligers tamboerkorps De Ouwe Stomp van het Regiment van
Heutsz. Prima, vooral de Van Heutsz Mars (Ajoen ajoen in die
hoge klapper boom...).
 
Vanuit de NUV: de paradecommandant Loet van Beek, Hans
van Lent en zijn mensen met materieel, Berry met de shop, Eike
Jan Koster en Cees van Ingen als nuldelijnsondersteuners.
Verder Don Bakhuizen als fotograaf. Persoonlijke noot: ik vind
het altijd geweldig bij dit soort gebeurtenissen weer de harde
werkers van de NUV te zien. Niet op de voorgrond, maar wel
effectief aanwezig.

JWF was vertegenwoordigd met de regimentsadjudant. De regimentscommandant was op vakantie, maar is er bij de volgende
uitreikingen zeker bij.
Het programma voor de komende maanden: een tweetal uitreikingen bij/door JWF in Leeuwarden en Groningen, een uitreiking
op 2 april in Doorn en een op 11 juni in Middelburg van de Stichting Zeeuwse Veteranen. Wie weet wat er nog meer komt.
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De Nalatenschap: Ronald de Boer
 
Op 30 januari 2015 overleed Unifiller Ronald de Boer (4-5-1958) uit Winsum. Na
constatering van kanker heeft hij nog maar kort mogen leven. Hij had verder geen
familie en zijn uitvaart zou tamelijk anoniem zijn geweest, als niet mede-Unifiller en
de oorspronkelijk uit Winsum afkomstige Hans Pettinga  in de bres was gesprongen.
Hans heeft in Winsum op school bij Ronald in de klas gezeten.
 
Ronald was een zachtmoedig en behulpzaam mens. Hij leefde een vrij afgesloten “op
zichzelf” bestaan, ook na de Libanontijd. Na de constatering van de fataal geworden
ziekte wilde hij ook liever geen contact, wilde anderen er niet mee lastig vallen. Hij
overleed in een verzorgingstehuis. Er was een soort vangnet ontstaan, waarbij be
kenden, waaronder Hans, hem bezochten. Vaak korte bezoekjes, omdat een langer
gesprek niet meer mogelijk was.  Op het laatst van zijn leven wilde hij wel meer
contact. Tijdens de uitvaart van Ronald, waar tegen de verwachting in veel mensen
aanwezig waren, hield Hans Pettinga een afscheidsrede.

Libanon 4 mei 1979
Ronald was van de eerste lichting, die naar Libanon werd uit
gezonden. Aankomst 10 maart 1979.  Hans is een van allereer
ste die in Libanon aankwamen, namelijk als kwartiermakers op
27 februari 1979. Beiden zijn destijds verplicht naar Libanon
gezonden, Ronald vanuit het 44ste in Zuidlaren. Het duurde in
Libanon even voor Hans had ontdekt op welke post Ronald was
geplaatst. Hans was chauffeur, onder andere op de waterwa
gen, en zo vonden ze elkaar op gegeven moment daar terug.
 
Uit het fotoalbum van Ronald is op te maken, dat hij op Post
7-8 en 7-9 (As Siddiqine) heeft gezeten. Op 4 mei zou hij daar
zijn 21ste verjaardag vieren. Precies op die dag gebeurde op
Post 7-9 het noodlottige wapenincident, dat aan korporaal
Siebe Boonstra het leven kostte. Deze dag heeft in het leven
van Ronald een zwarte deken over zijn Libanonperiode gelegd
en diepe indruk achtergelaten.

Ronald de Boer met YP408 in Haris, bij de BHP, 1979

Hans omschrijft Ronald als ‘niet voor het geluk geboren’. Zo maakte in zijn jongere jaren een ernstige blessure tijdens voetbal
een eind aan zijn sportieve carrière. Na werkloos te zijn geworden heeft Ronald nog een tijd op zijn oude basisschool, de Borg
school, kunnen werken. Schoolhoofd Ad Schuuring stak zijn nek uit voor Ronald, door hem op een zogenaamde ‘Melkertbaan’
in dienst te nemen. Toen dat ophield, viel hij opnieuw in een gat. Ronald’s beide ouders zijn reeds langer overleden. Na zijn
overlijden bleek dat hij verder geen familie had.

De nalatenschap
Er waren verder geen nabestaanden van Ronald. Ronald heeft
bij testament zijn hele nalatenschap overgedaan aan het Leger
des Heils. Een groot bedrag, want het ouderlijk huis, waar Ro
nald alleen in woonde, viel daaronder. Behulpzaamheid, oog
voor de ander, dat paste goed bij Ronald.
Inmiddels is bekend geworden dat het bedrag besteed is aan
welzijns- en gezondheidswerk, kerkgenootschappen van het
Leger des Heils, internationale ontwikkelingssamenwerking en
aan het 50/50 Wood Project. In dit laatste project worden in
Nederlandse kansarme jongeren opgeleid in houtbewerking,
een nuttige dagbesteding en werkervaring opdoen. De pro
ducten van het 50/50 project zijn te vinden op http://
www.5050wood.nl/producten/overig/
 
Over de nalatenschap van Ronald de Boer is een TV programma
gemaakt in de serie ‘De nalatenschap’. Een mooi en integer
programma over het leven van Ronald, waarin onder de oud
schoolmeester, de buren en mede Unifiller Hans Pettinga aan
het woord zijn gekomen.

Bij behouden thuiskomst in 1979, Ronald met zijn moeder
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Hans Pettinga op de DAF YA-314 waterwagen, Libanon 1979

Dit programma is op 25 augustus 2015 op NPO2 bij Omroep
Max uitgezonden. Het is nu terug te zien op uitzenddinggemist.
nl (tegen betaling).
 
Bijeenkomst Winsum 25 februari 
Op 25 februari was er een bijzondere bijeenkomst op de
Borgschool in Winsum (Gr.). De school, waar Ronald als kind op
had gezeten en later voor gewerkt heeft. 20 mensen uit Winsum
waren op de uitnodiging afgekomen: vrienden, voetbalmaat
jes, de tandarts, de dominee en de buren van Ronald. De
meegebrachte laatste editie van de Dubbel Vier werd door
velen ingezien. Hans Pettinga presenteerde de avond en ging
in op het leven van Ronald, de Libanontijd en op de uit zijn huis
verzamelde militaire dienst spullen. Zo gaf hij uitleg over de
baret met het JWF embleem en de blauwe baret en de typische
Libanon souvenirs als vaantjes en vlaggen.
 
De Libanonspullen van Ronald zijn op school bijeen gebracht
in een leskist. Ieder jaar bij de lessen over Oorlog en Vrede wordt
de leskist ingezet. Er ontbraken nog een aantal zaken. Bij het
opruimen en verzamelen van de spullen van Ronald was er
geen spoor van zijn Libanon medailles. Dankzij een eerdere gift
aan de UNIFIL Vereniging ‘ter besteding van een goed doel’ kon
door redacteur Erik Kuiper een set originele medailles worden
overhandigd.

Hans Pettinga overhandigt het DI Nobelprijs aan Bineke Berkenbosch

Groot was de dank hiervoor en alom applaus van de aanwezi
gen. En dankzij Hans van Lent van de NUV kon een blauwe UN
helm toegevoegd worden aan de leskist. Hoogtepunt van de
avond was de toevoeging aan de leskist van het Draaginsigne
Nobelprijs van de Vrede 1988. Hans Pettinga heeft bij het Ve
teraneninstituut deze onderscheiding aangevraagd postuum
voor Ronald. Hij overhandigde Ronald’s insigne met bijbeho
rende oorkonde aan de oud-directrice van de school Bineke
Berkenbosch.
 
De oud-directrice van de school, inmiddels werkzaam voor het
Leger des Heils, vertelde in haar reactie, dat zij namens het
Leger des Heils ook geld uit de nalatenschap van Ronald heeft
gekregen, om een groot (moes)tuinproject voor kinderen op
te zetten. “Ronald was veel in de tuin aan het werk, dus dit is
een passende besteding.”

Unifiller Hans Pettinga hebben we om een reactie gevraagd:
“Tijdens de TV-uitzending van de Nalatenschap, maakte ‘buur
man Kooistra’ op buitengewoon oprechte en ontroerende
wijze de opmerking: “Ik had Ronald graag een wat langer leven
gegund”. Dát is ons allemaal, zoals we hier als vriendengroep
bijeen zijn, uit het hart gegrepen. Door de mooi gevulde leskist
leeft Ronald hier op de Borgschool gelukkig voort. Voor ons een
mooi slotstuk aan de herinneringen aan Ronald. Wij die alle
maal een deel van zijn levensweg samen met hem hebben af
gelegd.”
 
De bijeenkomst in Winsum werd afgesloten met een samenzijn,
waarbij herinneringen aan Ronald werden opgehaald en meer
verhalen over UNIFIL Libanon werden verteld.
 
Wie de hele rede van Hans Pettinga wil lezen, gehouden bij de
uitvaart van Ronald: 
http://www.pgwo.nl/187-ongecategoriseerd/349-hans-pettinga-
bij-het-afscheid-van-ronald-de-boer
 
Foto’s bij dit artikel uit de collecties van Ronald de Boer, Hans
Pettinga en Erik Kuiper

Hans Pettinga in Libanon, 2012, bij het Turkse UNIFIL detachement
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Historie: op de pagina hiernaast de compagniesorder nummer
6 inzake de verplaatsing van de kwartiermakers van het Neder
landse VN Detachement in februari 1979. Afbeelding afkomstig
uit de privécollectie van Hans Pettinga.
 

 
Ook historie: Namens de Brigade Koninklijke Marechaussee
schreef Adjudant P. Dijkhuis in de Dubbel Vier van 29 maart
1979 het volgende:
 
"Wij hebben als Nederlanders een goede naam verworven in korte
tijd. Wij moeten dit zo houden, ook als sommige werkzaamheden
soms eentonig worden.
 
Een heel belangrijk punt is de houding van de chauffeurs in het
verkeer. Ga niet als een Razende Roeland rond rijden. De Libane
zen houden zich niet zo als de Nederlandse bevolking aan de re
gels, maar kunnen misschien door ons voorbeeld iets van ons
overnemen. Denk aan de herders van kuddes schapen en koeien.
Deze mensen kunnen niet naar hun beesten schreeuwen "Ga aan
de kant" .... maar moeten de tijd hebben ze aan de kant te drijven.
Stop een paar minuten als u ze tegen komt en u zult erg worden
gewaardeerd. Van voorrangsregels is hier ook weinig bekend. De
algemene regel is dat diegene, die het hardste toetert, voorrang
heeft. Doe hier niet aan mee maar heb geduld, ook als u misschien
ten onrechte uw voertuig een keer tot stilstand moet brengen. 
Het is mij opgevallen dat dit vaak door jullie zo wordt gedaan." 
 
 
* Alle toenmalig uitgegeven Dubbel Viers zijn verkrijgbaar op
een CDrom. Alle artikelen, alle incidentenlijsten. Op de web
shop van de UNIFIL Vereniging is deze te bestellen. Deze CDrom
kost € 9,20. Bij diverse activiteiten is de merchandisestand na
mens de vereniging aanwezig en is de CDrom eveneens te
verkrijgen. Kijk op www.unifilvereniging.nl 

Nieuw in de webshop
De verzameling UNIFIL modellen van de fabrikant Artitec
wordt uitgebreid met het langverwachte model van de
Nekaf. In schaal 1:87 en goede detaillering. Verschillende
kentekennummers kunnen worden gemaakt met het bijge
leverde vel met decals. Teken vast in op de Nekaf, kijk op de
webshop van de vereniging via www.unifilvereniging.nl

Activiteiten voorjaar 2016
 
Komende periode zijn er de volgende activiteiten/festiviteiten:
 
18-03-2016        Almere                   Veteranendag Almere
02-04-2016        Doorn                     Uitreiking DI Nobel prijs
09-04-2016        Assen                      Drentse Veteranendag
16-04-2016        Beesd                      Bloesemtocht (Wandelgroep)
24-04-2016        Eindhoven            10-Jarig bestaan De Treffer
04-05-2016        Havelte                   Dodenherdenking
04-05-2016        Loenen                   Dodenherdenking
04-05-2016        Amsterdam           Erecouloir op de Dam
05-05-2016        Wageningen         Bevrijdingsdag
06/08-05-2016  Zaandam               Hembrug Evenement
14-05-2016        Wijk en Aalburg   gemeentelijke Veteranendag
21/22-05-2016  Diekirch                 Marche Internationale
(Wandelgroep)
18-06-2016        Deventer                gemeentelijke Veteranendag
25-06-2016        Den Haag              Nederlandse Veteranendag
 
 
Raadpleeg de Facebook pagina en website van de vereniging,
www.unifilvereniging.nl voor het laatste nieuws over deze
activiteiten, wat en wanneer en eventueel hoe je jezelf kunt
opgeven voor deelname.
 
Opgeven voor het Bevrijdingsdefilé van Wageningen is niet
meer mogelijk. Er was veel belangstelling voor deelname,
waardoor het detachement reeds gevuld is.
De opgave voor deelname aan Nederlandse Veteranendag is
mogelijk tot 15 april via mijnVi.
Voor deelname aan wandelevenementen raadpleeg de websi
te of Facebookpagina van de UNIFIL Wandelgroep www.unifil
wandelgroep.info
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Nieuw embleem voor UNIFIL
Wandelgroep
 
(Paul van der Smitte) Het jaar 2016 is in alle opzichten een bij
zonder jaar, althans het begin is goed. Dit jaar zal de 100ste
editie van de Nijmeegse Vierdaagse worden georganiseerd en
wij zijn er weer bij. Naast de 25 startbewijzen hebben we er nog
vijf extra gekregen. We zullen dus starten met 30 wandelaars
en twee verzorgers. Niet is 2016 alleen bijzonder vanwege de
100ste editie, maar ook omdat dit jaar onze wandelgroep een
nieuw embleem heeft gekregen. De hoofdreden voor een
nieuw embleem was louter uit noodzaak. Het huidige em
bleem, de legerlaarzen met blauwe baret en medailles, was een
foto en kon nagenoeg niet op andere wijze worden gebruikt.
Er konden geen badges van geborduurd worden.

Paul van der Smitte (r) met Marc Hurkens van Marcand Reclame Venlo

Verantwoordelijk voor het ontwerp en de opmaak is Marc
Hurkens van het Venlose Marcand reclame, marketing en
vormgeving. Toen ik met Marc ging praten was het al snel
duidelijk dat Marc dit kosteloos zou doen. Het is de maatschap
pelijke betrokkenheid van Marc die doorslaggevend is geble
ken. Dit is wel de eerste keer dat Marc met veteranen in aanra
king is gekomen. We hebben uiteraard gesproken over het
begrip ‘veteranen’ en Marc voelde zich vrijwel direct betrokken.
Het feit dat hij gek is op alles wat een camo-kleur heeft, heeft
wel geholpen, Ook het feit dat hij zich op een of andere wijze
betrokken voelt bij de periode van de Vietnamoorlog. Afgelo
pen maand heeft Marc het ontwerp overgedragen aan Paul van
der Smitte.
 
Als je naar de afbeelding van het embleem kijkt, valt op dat
onze naam in het Engels is genoemd. Dit is vanwege de inter
nationale wandeltochten. De oranje kleur verwijst naar de
verbondenheid met ons Koningshuis en de leeuw met zwaard
naar de verbondenheid met de krijgsmacht. De laarzen en de
blauwe baret verwijzen naar ons eerste embleem en het ont
staan van de wandelgroep, namelijk de UNIFIL veteranen. Het
veteranenonderscheidingsteken verbindt de wandelgroep
met alle veteranen en dus niet alleen Unifillers. Tenslotte de
Latijnse spreuk “Concordia res parvae crescunt” betekent:
eendracht maakt macht.
 
Komende maanden wordt gebruikt om badges te laten maken,
die overigens ook in beperkte mate bij de webshop van de NUV
te verkrijgen zijn. Daarnaast is een bestelling gedaan voor
nieuwe polo’s en een nieuw vaandel. We hopen ons op de
Veteranendag te kunnen presenteren in ons nieuwe tenue en
met ons nieuw vaandel.
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8e Libanondag Eindhoven
(tekst en foto’s Eric Nettekoven SVBZO) Op zaterdag 16 januari werd alweer de 8e Eindhovense Libanon ontmoetingsdag gehou
den. Circa 100 UNIFIL veteranen hebben hun weg gevonden naar Veteranen Ontmoetingscentrum ‘De Treffer’. Hans van Lent
zorgde voor de Nekaf en het roadblock. Berry Diestelhof voor de merchandise en Frans-Wim Smits voor onder andere de nodige
warme hap en meer! Bijzonder was de uitreiking van het Draaginsigne Nobelprijs, de zeer sfeervolle muziek van de Robert Smith
Bluesband en natuurlijk de Brabantse gastvrijheid.
Net zoals de andere Libanondagen werd deze ook gehouden tijdens de normale openstellingsdagen. De huiskamer was dan
ook gevuld met hoofdzakelijk Unifillers, maar ook enkele Nieuw Guinea, Bosniëgangers en een enkele 2e wo veteraan. Niets mis
mee, hartstikke leuk.
 
Op de eerste etage van de Treffer hadden fotograaf Arie IJdo (bekend van de Veteranendag portretten) een opstelling gemaakt
om daar onze veteranen op de gevoelige plaat vast te leggen. Uiteindelijk zijn het allemaal prachtige opnames geworden.

De officiële opening werd verricht door secretaris Sjaak Duine en na enkele woorden
van Frans-Wim Smits was de vloer voor de Robert Smith Bluesband. Mark Chernek,
zelf US Marine veteraan met ook een missie Libanon achter de kiezen en oprichter
van de groep Music4Vets Nederland, was speciaal voor deze Bluesband naar Eind
hoven gekomen. “It is nice to just relax with this music and enjoy the companion of
those brothers in arms”, aldus Mark. Mark kreeg zelfs de gelegenheid om zelf een
stukje mee te spelen met de band.
Op de achtergrond werden er beelden van de UNIFIL uitzending getoond, die van
smalfilm (super 8) zijn omgezet naar DVD. Mooie achtergrondmuziek er bij, prachtig.

Na een broodje beenham en een brood
je gehaktbal werden we naar de buiten
plaats gedirigeerd. Voor enkele van onze
makkers een mooi moment. De uitrei
king van het Draaginsigne Nobelprijs VN
militairen werd verricht door senator
Hans-Martin Don (Lid van de Eerste
Kamer der Staten-Generaal en directeur
van het Leger des Heils in Noord-Brabant
en Limburg). Hans-Martin is al sinds de
oprichting van de Stichting Veteranen
Brabant Zuid Oost betrokken bij de Tref
fer. De eerste jaren als wethouder in
Eindhoven zelfs een van de kartrekkers.
 
De tien decorandi kregen, na een speech
van de senator, hun draaginsigne opge
speld. Een mooi moment waarvan ook
vele familieleden getuige waren.

Dat de partner van een militair op uitzending het niet altijd makkelijk heeft weten
we allemaal. Een van de gedecoreerden en toevallig ook de oudste riep zijn echtge
note naar voren. Na een korte speech spelde hij zijn vrouw de zilveren roos op. Een
blijk van waardering voor diegene die tijdens een uitzending voor hem of haar het
belangrijkste was. Na luidruchtig “zoenen, zoenen” te scanderen gingen ze nog even
op de foto met de senator.
Voor deze dag hadden we een fotowedstrijd in het leven geroepen. Het thema was
natuurlijk de uitzending naar Libanon. Tientallen foto’s werden ingestuurd. Sommi
gen met de bijbehorende tekst, een uitleg of een korte anekdote.

Onder andere fotograaf Arie IJdo jureerde de foto’s. Uiteindelijk heeft de foto van Hans van den Boogaard de meeste indruk
gemaakt op de jury. De tekst “Punt 50 je beste vriend op post 7-13C” bij de foto van een punt 50 met op de achtergrond de vage
contouren van de heuvels, maakte op hen de meeste indruk. “Je krijgt hierbij een duidelijk beeld van de situatie daar op bepaal
de momenten”, volgens Arie.
Een belangrijk punt bij zulke dagen is toch het ontmoeten. Ondanks dat de muziek zeer goed was en er genoeg te zien, te eten
en te drinken was, geven velen toch de voorkeur om rustig bij te praten. Wij kijken weer terug naar een zeer geslaagde dag.
Frans-Wim liet al doorschemeren dat we misschien volgend jaar weer de buikdanseres zullen vragen voor een optreden. Wie
weet. Er heeft tot nu toe nog niemand geprotesteerd.
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'Vredeswerk in Libanon' 1979-1985 - de foto albums



Vele fotoalbums van de Libanontijd zijn reeds opengegaan. Op deze pagina's een aantal foto's die tijdens de grote reünie van
2014 als beeldreportage hebben gediend. Er wordt veel gescand aan foto's. Heb je unieke foto's van Libanon, van je post,
voertuig? Stuur ze eens in aan de redactie van de Dubbel Vier. We zien dat er veel foto's gedeeld worden op bijv. Facebook.
Misschien ook leuk om je nog niet gepubliceerde foto's op te laten nemen in het blad. De lezers hebben in het recente lezers
onderzoek aangegeven foto's van toen op prijs te stellen. Reacties via redactie@unifilvereniging.nl
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Jaarverslag secretaris maart 2015-maart 2016
Alle stukken met betrekking tot de Algemene Ledenvergadering van 19 maart a.s. staan op de website van de vereniging www.
unifilvereniging.nl. Hieronder het Jaarverslag van de secretaris over 2015-2016. Er staan verwijzingen in naar de website.
 
JAARVERSLAG VAN DE SECRETARIS OVER HET VERENIGINGSJAAR MAART 2015 – MAART 2016
(Sjaak Duine, 2 maart 2016) In dit verslag gaat het bestuur in op de gebeurtenissen in het verenigingsjaar 2015 en de ontwikke
lingen die doorlopen tot in de komende jaren. We gebruiken daarbij grotendeels het format van de vorige jaren, om daarmee
ook de voortgang te kunnen aangeven van de punten die toen zijn aangehaald.

AMBITIES EN WERKELIJKHEID
 
2015 heeft voornamelijk in het teken gestaan van het Draagin
signe Nobelprijs. Tot onze grote verrassing kwam dit project
na onze reunie in 2014 in een stroomversnelling en kwam er in
januari het besluit dat het draaginsigne werd toegekend.
Daarna zijn we het initiatief kwijt geraakt. Voor een deel waren
we daar zelf schuldig aan. We waren niet proactief en daarom
zijn anderen met de veren gaan strijken. Daar kunnen we lang
over mokken, maar belangrijker is het ontstane besef dat we
dit soort aangelegenheden projectmatig moeten aanlopen.
Daarbij moeten ambities, eindresultaten en verantwoordelijk
heden beter worden vastgelegd. Wat we bij de reünie in 2014
goed hebben gedaan, hebben we niet goed toegepast bij dit
project. Uiteindelijk heeft een samenwerkingsverband met het
Veteraneninstituut, CLas en JWF geleid tot een aantal mooie
uitreikingen in Havelte en Doorn. Die samenwerking wordt ook
in 2016 doorgetrokken. Een belangrijke mijlpaal is de uitreiking
van het zilveren koord aan de Unifillers die betrokken waren bij
het Qana incident. Voor het eerst is dit ereteken uitgereikt en
wij zijn er trots op dat het Unifillers waren die hiervoor in aan
merking komen. Inmiddels is door ondergetekende aan
meerdere Unifillers advies gegeven over het aanvragen ervan.
 
Ongeveer met een vertraging van anderhalf jaar is de hard
benodigde beleidsvisie 2016 – 2020 uitgekomen. Deze is begin
februari aangeboden aan de klankbordgroep. Deze heeft di
verse aanvullingen en commentaren gegeven. Deze zijn ver
werkt in de versie die inmiddels is aangeboden aan de leden.
De besluiten en opmerkingen van de ALV kunnen gevolgen
hebben voor onder andere de activiteiten van het bestuur en
de omvang en structuur van het bestuur.
 
Reünie 2019
Wij verzoeken de leden in te stemmen met een reünie voor alle
Unifillers in 2019. Daarbij moeten de leden een aanzienlijk
voordeel krijgen als het gaat om inschrijfkosten. In 2016 werken
we een aantal modellen uit. Die leggen we voor bij de ALV 2017.
Daarna gaat een deel van het bestuur onmiddellijk aan de slag
om de reünie te organiseren. We pakken hiermee circa een jaar
langer aan voorbereidingstijd.
 
CONTACTEN
 
Vanuit het bestuur hebben we onze bedenkingen ten aanzien
van het Veteranen Platform (VP). I.p.v. een lobby organisatie
geleid door de leden lijkt het meer op een traditionele onder
commandanten vergadering. We hebben als NUV heel veel
geïnvesteerd in het VP, maar nog weinig echte bewegingen
gezien in een richting die recht doet aan onze leden. Dit overi
gens met uitzondering van het project Nuldelijns, dat wij zeker

omarmen. Intern het bestuur loopt dan ook de discussie of we
AB lid moeten blijven. Onze vrees is dat als we geen daad
stellen en gezien de huidige leiding van het VP en de bemen
sing van het Algemeen Bestuur, we te maken hebben met een
dood paard. Heel anders is dat op dit moment met JWF en het
Vi. Mede dank zij de uitstekende samenwerking bij de uitreiking
van het DINobelprijs is er sprake van een goede relatie met
beide organisaties. De Regimentscommandant ontwikkelt
ideeën om te komen tot een nadere samenwerking.
 
FINANCIEN – zie het verslag van de penningmeester
Financieel staan we er goed voor. Op het einde van de reunie
hadden we een negatief saldo van 26K in de samenwerking
met CLas en dreigden we circa 30K terug te moeten betalen
aan het Vfonds. Na goede gesprekken met beide organisaties
heeft de Clas ons negatief saldo gecompenseerd en heeft het
Vfonds ruimhartig ons te kort terug gebracht naar een licht
overschot. Wij zijn beide organisaties daarvoor erkentelijk.
 
LEDENBESTAND
Het ledenbestand zit op dit moment net boven de 1200 en
neemt slechts langzaam toe. In 2016 zijn we voornemens een
actie op te starten om nog meer leden te krijgen.
 
MERCHANDISING - Zie het verslag website
 
COMMUNICATIE
Dubbel Vier
 Een recent gehouden lezersonderzoek onder de lezers van de
Dubbel Vier heeft aangetoond dat we met de vernieuwde
Dubbel Vier een goede richting zijn ingeslagen. 111 lezers
gaven hun mening. De gebieden lay-out en inhoud scoren
hoog. De Dubbel Vier wordt verstuurd aan alle leden der vere
niging en aan een groeiend aantal relaties. De Dubbel Vier kent
standaard 28 pagina’s. Gelet op de hoeveelheid onderwerpen
en de aangeboden hoeveelheid artikelen en foto’s kende 2015
een editie van 32 en een van 36 bladzijden. Gewerkt wordt aan
een uitbreiding van het aantal adverteerders voor het blad.
Deze initiatieven worden voortgezet in 2016.
 
Sociale media
Voor wat betreft de sociale media lopen de Facebook accounts
‘Nederlandse UNIFIL Vereniging’ en ‘NUV Libanon’ goed. Eind
2015 kon de 2.000ste ‘vind-ik-leuk’ genoteerd worden voor de
verenigingspagina. Een paar andere gegevens: Bereik berich
ten 2015, max ca. 8K, min ca. 1K Gemiddeld bereik (schatting
2000 personen op berichten). Geplaatste berichten worden
dus goed gelezen en vaker gedeeld. In sommige weken van
2015 is het bereik van door ons geplaatste berichten ver boven
de 10.000 gekomen. 1522 “Facebookvrienden” ( waarvan 95%
Unifiller). 157 volgers op twitter.

16



ACTIVITEITEN
In 2015 heeft de NUV weer aan diverse evenementen en acti
viteiten deelgenomen. Hoogtepunten waren dit jaar de grote
static op het Malieveld tijdens de Veteranendag en de diverse
uitreikingen van het Draag Insigne Nobel Prijs. Nieuw dit jaar
was de deelname aan het Militair Weekend Hembrug in
Zaandam. Met het neerzetten van een gehele UNIFIL post, de
deelname van twintig Unifillers en een bezoekersaantal van
over de 6000 mensen een zeer geslaagd evenement waar ook
komend jaar door ons aan meegewerkt gaat worden. Naast de
jaarlijks terugkerende grote evenementen als Veteranendag,
Bevrijdingsfeest Wageningen en dergelijke is ook deelgeno
men aan diverse lokale en regionale Veteranendagen. De
goede samenwerking met ons “moederbataljon”, het 44e
Painfbat JWF, resulteerde in bijdrages van onze vereniging bij
onder andere oefening Blauw Koord, de traditie week en diver
se andere evenementen. Mede door de gastvrije ontvangst en
begeleiding van het Bataljon zijn dit zeer geslaagde en gezel
lige activiteiten welke hopelijk in de toekomst plaats blijven
vinden.
In 2015 hebben we geconstateerd dat steeds meer leden willen
deelnemen of een bijdrage willen leveren aan de activiteiten
van onze vereniging. Het geeft aan dat we op de juiste weg zijn
voor de toekomst en voor zover mogelijk het aantal evenemen
ten willen uitbreiden. Hierbij blijft de samenhorigheid en ge
zelligheid voor op staan maar blijft deelname altijd gepaard
gaan met de bijbehorende regeltjes. Het begint met tijdig en
correct inschrijven en vervolgt vaak met de term: Vrijwillig is
niet Vrijblijvend. Alleen dan kunnen we er met zijn allen iets
geslaagds van blijven maken.
 
Door de gestage groei van de vele activiteiten en de daarbij
behorende werkzaamheden is in de tweede helft van het jaar
een start gemaakt met het opzetten van een nieuwe structuur.
Ter assistentie van het bestuurslid activiteiten en evenementen
is een team van vijf personen gevormd welke in de toekomst
elk een aantal van de activiteiten als projectleider gaan oppak
ken. Wil je meer info wat er allemaal te doen is of heb je zelf
een goed idee neem dan gerust contact op met het bestuurslid
activiteiten.
 
NULDELIJNSONDERSTEUNING EN SOCIAALFONDS
In dit deel van het verslag wordt ingegaan op de gebeurtenis
sen in 2015 en de ontwikkelingen die gaande zijn.
 

Erik van Till blijft de interne adviseur en raadgever waarop de
Nuldelijnsondersteuners terug kunnen vallen voor vaktech
nisch advies.
 
Project Versterking Nuldelijnsondersteuning
Dit project is m.i.v. 31 december 2015 afgesloten. De nuldelijns
ondersteuning, zoals men die voor ogen had, staat. Alle aan
gesloten verenigingen, coördinatoren en Nuldelijnsondersteu
ners (alleen postcode), zijn opgenomen in de Digitale Sociale

Kaart Veteranen. Voor alle duidelijkheid meld ik u dat de eigen
identiteit van de Nuldelijnsondersteuners van de NUV altijd
gewaarborgd zal blijven. In 2015 hebben de coördinatoren
respectievelijk in mei en oktober deelgenomen aan het coör
dinatorenoverleg onder leiding van Mettes van der Giessen. In
juni werd door medewerkers van de Basis een presentatie c.q.
workshop gegeven over werving en selectie m.b.t. het aanne
men van nieuwe Nuldelijnsondersteuners.
 
Training-/aanvullende training Nuldelijnsondersteuners
Inmiddels zijn, op één na, alle Nuldelijnsondersteuners gecer
tificeerd en in het bezit van de welbekende coin. Jaarlijks zal de
Nuldelijnsondersteuner de verplichte follow-up dienen te
volgen. Deze werd het afgelopen jaar gehouden in mei en april.
Deelname aan deze bijeenkomst telt mee voor de verplichte
jaarlijkse onderhoudstraining vanwege het certificaat van be
kwaamheid van de Basis. Er is een viertal Nuldelijnsondersteu
ners toegevoegd aan het bestaande bestand van de NUV. Het
betreffen Léon Heber, Klaas Zijlstra, Martin Faas en Edwin His
sink. Helaas heeft Edwin Hissink de laatste dag van de training
niet kunnen volgen. Hij was die dag geveld door de griep, doch
zal hij binnenkort ingepland worden voor de afronding.
 
In totaal, incl. de coördinator, heeft de NUV nu 19 Nuldelijns
ondersteuners. Ik denk dat dit aantal op dit ogenblik voldoen
de is. Nieuwe aanmeldingen komen dan ook op een reservelijst
te staan en zullen dan pas voor de basistraining nuldelijnson
dersteuning aangemeld worden als er zicht op is dat ze ook
daadwerkelijk voor de NUV ingezet gaan worden. Verder zijn
er verschillende workshops georganiseerd voor de coördina
toren Nuldelijnsondersteuning, te weten ‘De juiste match’, ‘Vin
ger aan de Pols’ en ‘Intervisie’.
De trainingen en follow-ups vinden jaarlijks plaats op verschil
lende locaties.
 
Landelijk bijeenkomst Nuldelijnsondersteuners
In 2015 is er geen landelijke bijeenkomst geweest. Deze werd
doorgeschoven naar 2016 en heeft plaatsgevonden op 30 ja
nuari 2016.
 
Website NUV
De tekst op de website betreffende Buddy-Support blijft onder
de aandacht van de webmaster. Bij veranderingen wordt deze
zo snel mogelijk aangepast.
 
Nuldelijnsondersteuning/Buddy Support
Er wordt per kwartaal door de Nuldelijnsondersteuners een
rapportage opgemaakt. – zie verder inhoudelijk het artikel over
Buddy Support elders in deze Dubbel Vier. BESTUURSZAKEN
 
Bestuur
In het huidige verenigingsjaar is het bestuur zes keer bijeenge
komen. De toekomstvisie is op de valreep gereed gekomen en
wordt/is aangeboden aan de leden. Het is mogelijk dat we na
de ALV wijzigingen in het bestuur door moeten voeren. De
Commissie van Beroep is tot nu toe niet in actie hoeven te
komen.
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Mijlpalen voor de UNIFIL Vereniging
28 december 2015 verwelkomden wij de 2.000ste ‘vind ik leuk’ voor de Facebookpa
gina van de Nederlandse UNIFIL Vereniging. In korte tijd is het aantal likes met
honderden omhoog geschoten, alleen maar leuk en goed. Voor de 2.000ste ‘vind ik
leuk’ hadden we een kleine attentie ter beschikking gesteld. De eer viel ten deel aan
Marja van den Boogaard, echtgenote van Unifiller Hans van den Boogaard. Tijdens
de Libanondag 2016 in De Treffer in Eindhoven werd aan Hans voor Marja de atten
tie overhandigd door penningmeester NUV Sjak Neelen.
 
In het nieuwe jaar verwelkomden wij ons 1.200ste lid van de vereniging. Die eer viel
ten deel aan Joris Louwes uit Utrecht. We hebben hem naar aanleiding hiervan en
kele vragen voorgelegd. Joris heeft van augustus 1981 tot en met januari 1982 in
Libanon gezeten bij het Herstelpeloton Haris, als korporaal 1 als Verbindingsonder
houdsmonteur. We hebben hem de vraag voorgelegd, waarom hij nu lid is geworden
van de vereniging. “Ik heb de achterliggende twaalf jaar in het buitenland verbleven,
waardoor ik tot nu het veteranengebeuren en zaken als de Veteranendagen heb gemist.
Op gegeven moment ga je je voor dat stukje van je leven interesseren. Ik heb goede her
inneringen aan Libanon. Via de website heb ik mezelf vervolgens als lid opgegeven.”

Tijdens de Libanondag werd de attentie voor de
2.000ste FB like door penningmeester NUV
Sjak Neelen overhandigd aan Unifiller Hans
van den Boogaard. Eindhoven, 16 januari 2016

Jeroen Berben Erik Drenth Joris Louwes Willy van Ophuizen
Rik Berghuis Willem van Duin Els Matse Leo Ros
Peter Boskamp Remko de Haan Danny Meerwijk Bert Ruijzendaal
Coos Bronswijk Joop Hoek Rudi v.d. Meij de Bie Wilbert Vink
Job van Dommelen Richard Klijmij Bert Meijer Cornelis Wassenaar

Nieuwe leden
In de afgelopen periode verwelkomden wij onderstaande nieuwe leden. Dat zij zich snel 'thuis' mogen voelen in de vereniging.

Donateurs / nabestaanden: Jan-Arie Bullée en Weduwe M.H. Woerlee-van Velzen
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Traumatisch
Een groep van 120 militairen die in UNIFIL-verband in Libanon heeft gediend claimt bij de Nederlandse staat een schadevergoe
ding van 15 miljoen euro omdat men als gevolg van deze vredesmissie een posttraumatische stressstoornis (PTSS) heeft opge
lopen. Dat uit een onderzoek uit 2007 is gebleken dat een derde van de Libanon-gangers last heeft van mentale inzinkingen is
natuurlijk verdrietig voor zij die voor de goede zaak hebben gestreden. Dat kon niet de bedoeling zijn. Als lid van de eerste
lichting in 1979 weet ik niet beter dat Defensie in alles goed voor de manschappen heeft gezorgd. Mocht er wel wat aan de
begeleiding hebben geschort, dan is dat in mijn ogen niet het gevolg van veronachtzaam beleid geweest. Geestelijke verzorging
werd goed geregeld. Protestanten en katholieken konden terecht bij dominees en aalmoezeniers. Zelfs voor humanisten was
er een klankbord. Alleen de islam was toen nog niet vertegenwoordigd binnen het religieuze legerkorps. Dat zal nu anders zijn.

Wat mij opvalt: het is zo lang na dato dat de klachten naar buiten komen. Op z’n minst
een jaar of dertig. Maar ik neem graag aan dat de voedingsbodem voor PTSS niet
verdort. Toch kan ik me niet aan de indruk onttrekken dat de diagnose van dit ziek
tebeeld deels heeft te maken met hoe je leven verder is gelopen na Libanon. Ben je
in de goot geraakt, alcoholist geworden, in de bijstand terechtgekomen, heeft je
vrouw je verlaten, willen de kinderen niks meer van je weten, zit je zonder werk, heb
je geen vrienden, geen hobby’s en wel een verslaving, zit je in de schulden, zie je de
zin van het leven niet meer, kortom: is je bestaan uitzichtloos, dan is het gemakkelijk
teruggrijpen op je jeugd, je opvoeding en in dit geval je diensttijd om daarin het
kwaad te zoeken, of de oorzaak van alle ellende.
Begrijp me niet verkeerd: ik vind dat militairen en oud-militairen moeten kunnen
rekenen op begrip, hulp en begeleiding. Hun werk is geen klerkbestaan. Maar het
kan toch niet zo zijn dat de Libanon-ervaring er zo diep in heeft gehakt. Ik snap de
claim ook niet. Alsof geld alles goed kan maken. En het is me nogal een bedrag: 15
miljoen! Ruim een ton de man. Aan de andere kant: als een vergoeding de oplossing
voor het probleem is, dan is dat voor de overheid zeer het overwegen waard. Met
dat geld kun je vooruit en als je door de geestelijke nood waarin je verkeert je baan
hebt verloren, is de compensatie niet overdreven veel.
Echter, hoe ervaren hun collega’s die het evenmin gemakkelijk hebben gehad en die
met veel karakter hebben doorgezet en hun problemen hebben overwonnen, een
toezegging? Velen van de negenduizend militairen die deel uitmaakten van UNIFIL
zullen dan met een scheef oog kijken: waarom zij wel en ik niet? Dat geeft enigszins
een onbevredigend gevoel. Ik ben dan ook benieuwd hoe de eis tot schadevergoe
ding uitpakt. In ieder geval is het brood op de plank voor letselschadejuristen.
Wat is trouwens een traumatische ervaring? De een kan geen lijk zien, de ander wel.
Voor bloed geldt hetzelfde en voor twee weggeslagen benen ook. Maar dat hoort
allemaal bij het vak van militair-zijn, hoewel in mijn Libanon-lichting nog dienstplich
tigen waren, en waartoe ik zelf ook behoorde. Vanaf zomer 1979 waren het uitsluitend
professionele legerpikken die de UNIFIL-zone in Zuid-Libanon bewaakten. Ik denk
dat je daarom ook onderscheid moet maken tussen dienstplichtigen die voor hun
nummer opkwamen en de mensen die voor het leger hebben gekozen. Voor zover
ik kon nagaan in de reportages zaten er geen dienstplichtigen tussen de PTSS-
slachtoffers.
 
Als waterwagenchauffeur kwam ik dagelijks buiten het beschermde UNIFIL-gebied
om bij een bron water uit de grond te pompen. Die bron werd bewaakt door Pales
tijnen die met hun Kalasjnikovs mij onder schot hielden. Van de leiding kreeg ik de
opdracht om mijn Uzi altijd bij me te hebben, maar ik zag er de zin niet van. Als ze
mijn wapen wilden hebben, dan was ze dat toch wel gelukt. Ik liet de Uzi tot verbazing
van mijn bewakers op de passagiersstoel liggen als ik bezig was. Pak het gerust, zei
ik. Tegen die bluf konden ze niet. Ze vertrouwden de boel gewoonweg niet! En ik zei:
heb ik het wapen wel over mijn schouder en we komen tot een conflict, dan win ik
altijd met 3-1 of 4-1, en dat is in het voetbal een mooie uitslag. Of ik dat even wilde
verklaren. Wel, zei ik, jullie raken er maar één en ik altijd wel een paar. Ik heb nooit
weer last van ze gehad. Vol respect werd ik bejegend en ik was een van de weinigen
van wie geen spullen werden gestolen. Ik bedoel maar: het leger en een missie
kunnen je louteren. Ik heb gelukkig wel wat aan Libanon gehad. Die kolonel van het
11e Geniebatalajon in Wezep, ik ben z’n naam kwijt, kreeg gelijk toen hij eind 1978
tegen me zei: “Van Keimpema, dat is wat voor jou”. Ik had namelijk een hekel aan
schoenenpoetsen en aan mijn wagen onderhoud plegen zonder dat die na de laatste
beurt een kilometer had gereden. 

Albert van Keimpema (1958) diende van
maart tot en met juni 1979 bij de Delta-
compagnie in Haris. Hij is maatschappelijk
en militair geëngageerd en heeft journalis
tieke ervaring vanaf zijn zeventiende. In
Libanon leverde hij wel eens een bijdrage
aan het vakblad. Hij heeft voor diverse
bladen gewerkt, onder andere De Tele
graaf. Sinds 2003 heeft hij een eigen blad:
het Fries Journaal. Hij doet bedrijfsjourna
listiek en schrijft boeken. Iedere Dubbel Vier
schrijft hij een column. 
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DI Nobelprijs DIC verdiend ! 
 
(Coen van de Luijtgaarden, DIC 1 Post 7-2) De Nobelprijs VN-militairen, toegekend aan buitenlandse missies tussen 1956 en 1988,
gaat ook naar het UNIFIL-detachement dat in Zuid-Libanon opereerde. Vanaf 1979 als bataljon en sinds 1983 als compagnie,
beter bekend als Dutch Infantry Coy, DIC.
 
Voor de eerste lichting, DIC-1 die er van november ’83 tot april ’84 diende, was dat aanleiding om na 32 jaar weer bij elkaar te
komen. Op zaterdag 6 februari 2016 kreeg deze eenheid het Draaginsigne Nobelprijs VN-militairen (DIN) uitgereikt in het Vete
raneninstituut te Doorn.
Dat initiatief bleek een schot in de roos want de opkomst was grandioos en de verwachtingen werden volledig waargemaakt.
Dat begon al bij de ijzersterke entree van het VI waar de witte UN-jeep stond opgesteld met een rood-witte slagboom. De
VN-vlag wapperde, net als de Libanese Ceder. Als dan ook de eerste bekende gezichten opduiken en er stevige handdrukken
volgen en omhelzingen, weet je het zeker: Deze dag zitten we geramd. "We zijn onder elkaar en hebben aan één woord genoe
g’’, klinkt het al snel. Dit is DIC voor elkaar.

Het Buitengewone Compagniesappèl dat hierop volgde,
mocht er wezen. Dankzij de lovende woorden van gezagsdra
gers en bovenal de aanwezigheid van nabestaanden, maakte
dit onderdeel het meeste indruk.
Onze oud commandant luitenant-kolonel Ferry Tummers
herinnerde zich de historische uitspraak van UNIFIL Force
Commander, de Luitenant-Generaal Callaghan toen hij voor
jaar 1984 de eenheid afmeldde in Naqoura. ,,Major, you must
be a proud officer, commanding such excellent lads’’, vertrouw
de hij Tummers toe bij de overdracht. Ook zijn secondant Ferry
Mugie, onze ’Romeo’ in parate dienst, keek met veel trots terug
op de inzet van DIC-1. ,,Het was mijn eerste uitzending en meest
indrukwekkende. Ik hoop dat de ervaringen een positieve bij
drage hebben geleverd aan ieders persoonlijke ontwikkeling’’,
liet de verhinderde Mugie per mail weten.
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De eregasten v.l.n.r.: Krijgsmachtadjudant Ron Boer, Directeur Veteraneninstituut KLTZA
Frank Marcus, Lid Tweede Kamer Mw. Angelien Eijsink, Secretaris NUV, de Kol bd Sjaak Duine,
Oud commandant Nederlandse Troepen, tevens staf officier Naqoura HQ, de Lkol bd Thom Aalfs
 

Het indrukwekkende dodenappèl voor de kameraden

Ook Koos Fokkema, onze dominee die
het thuisfront tijdens onze missie trouw
per nieuwsbrief op de hoogte hield, stak
ons na drie decennia weer een hart onder
de riem. ,,We hebben daar onder zware
omstandigheden een moeilijke klus ge
klaard’’, begon hij. Aansluitend legde hij
een link tussen toen en nu. ,,Wij vormden
een humanitaire buffer tussen strijdende
partijen en dat was niet eenvoudig. Kijk
maar eens naar de huidige situatie. Te
rugkijkend hoop ik dat ieder individu
voor de rest van zijn leven een mentale
buffer heeft gecreëerd om problemen
vreedzaam om te lossen.’’ Wijze woorden
van deze geestelijke verzorger die ‘sa
men uit, samen thuis’ tot zijn belangrijk
ste opdracht verhief en ons allen bij het
afzwaaien een bijbeltje meegaf. Daarin
geschreven zijn levensmotto: ’In dienst
van de Vrede. Niet voor even maar voor
heel je leven’. Fokkema sloot zijn betoog
dan ook in stijl af met de klanken van
’Imagine’ van John Lennon. 
 
Voorzitter van de Vaste Kamercommissie
Buitenlandse Zaken mevrouw Angelien
Eijsink blikte kort terug op de politieke
onzekerheid over de inzet van Duchtbatt.
Het zag er namelijk naar uit dat deze goed
opgeleide eenheid vanuit Assen niet
meer zou vertrekken. Mede dankzij een
brief op poten (door twee rebellerende
soldaten), wist Eijsink nog, ging de missie
alsnog door. Zij het niet langer als batal
jon maar als zelfstandige compagnie, het
latere Dutch Infantry Coy (DIC). “Ik meen
me te herinneren dat er enkele stoelen
door de kantine vlogen toen het ernaar
uitzag dat de missie beëindigd werd.’’
Eijsink had deze signalen in Den Haag
opgevangen maar ook in het archief
 opgeslagen. Niet voor niets dat zij de
eretitel ’Moeder der Veteranen’ draagt.
Zij verdedigt de belangen van veteranen tot het uiterste. Het Draaginsigne vond zij
dan ook ‘DIC verdiend’.
 
Ronduit indrukwekkend en overtuigend was het dodenappèl. De opgelezen namen
van twaalf overleden kameraden gingen als een emotionele schokgolf door de
aangetreden manschappen die, keurig in de houding, met respect de eregroet
brachten. Het Signaal Taptoe, The Last Post en het Wilhelmus, voortreffelijk weerge
geven door Het Fanfare Korps der Bereden Wapens, gaven dit gepaste eerbetoon
nog meer inhoud en glans.
Bij de officiële uitreiking van het DIN (met bijbehorende oorkonde) richtte Tummers
zich persoonlijk tot elke veteraan en tot slot tot de aanwezige nabestaanden. ,,Het
moet jullie zwaar gevallen zijn hierheen te komen maar wees ervan overtuigd dat
ook zij altijd bij ons blijven’’, drukte hij de nabestaanden op het hart.
 
Ter afsluiting van het ceremoniële gedeelte volgden welgemeende dankwoorden
en loftuitingen voor: het Veteraneninstituut, de Basis als voortreffelijk gastheer, de
Nederlandse UNIFIL Vereniging (met financiële steun van het V-Fonds), de VN-static
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Dominee Fokkema en Frans-Wim Smits brengen de Eregroet voor de twaalf kameraden die niet meer onder ons zijn bij het bloemstuk met VN
blauwe linten, met als opschrift 'DIC-I' en 'Wij gedenken'

show, de UNIFIL  webwinkel, het Fanfarekorps en het reünie
comité dat deze bijeenkomst tot in detail had voorbereid en
uitgevoerd.
 
Tijdens het informele samenzijn dat hierna aanving, werden
oude contacten aangehaald en natuurlijk de sterke verhalen
opgedist. Fantastische anekdotes uit vervlogen tijden, al dan
niet ‘aan-ge-DICt’ maar de sfeer was weer snel als vanouds. Veel
bekende gezichten, met een groefje meer erin, maar o zo ver
trouwd en toen de eerste fotoalbums op tafel verschenen, was
de ban definitief gebroken. Bij roadblocks en wachthokjes
stonden weer de besnorde dienstplichtigen met Rayban zon
nebril, aan de Middellandse Zee werden weer zandzakken
gevuld en in de golfplaten keukentjes pruttelden de lekkerste
maaltijden op het gasfornuis. De film van wijlen luitenant La
gerweij sprak eveneens boekdelen. Er doken beelden op van
‘onze jongens’ die totaal verregend door de modder banjerden,

van plichtsgetrouwe VN’ers die brieven lazen van het thuisfront
en van soldaten die zich strategisch terugtrokken in de ‘meur
baal’ onder de klamboe. Ook de rotoplast werd weer gevuld
met vers water, wapendoekjes gingen door de geweerloop en
mobiele lokale goudverkopers deden weer goede zaken. Ook
de telefonische verbindingen vanuit Naqoura via Radio Sche
veningen ging erin als koek.
Vergeleken met nu zijn het volstrekt ondenkbare en achter
haalde communicatietechnieken maar toen pure noodzaak en
anno 2016 pure nostalgie.
 
Respect en vertrouwen voerden deze dag de boventoon. Zij
vormen niet alleen de afsluiting van een fraaie ceremonie, maar
tegelijkertijd ook de aanzet tot een toekomstig weerzien. Want
zoals vaak betekent een weerzien ook omzien in de tijd die veel
te snel voorbij vliegt. Deze bijzondere reünie blijft zeker nog
lang nagalmen. Het was dan ook ’DIC voor elkaar’.
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(advertentie)

(advertentie)

'Een fles in de aarde'
We ontvingen bericht over de roman 'Een fles in de aarde'. Dit
schetst een beeld van een militair gezin in een tijd waarin alles
kantelt. Vredesmissies, dienstplicht, frustraties over bezuinigin
gen, het imago van de krijgsmacht, de zorgen en angsten van
het thuisfront, het komt
allemaal voorbij.
 
Over het leven als (be
roeps)militair en thuis
front, er komen een oor
log en drie militaire mis
sies aan de orde, waaron
der Libanon.
Nieuw uitgekomen boek
van de schrijfster Marian
ne Oostendorp. De re
dactie heeft het boek
nog niet kunnen lezen.
 
Meer informatie over het
boek via
 
www.marianneoostendorp.nl
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Fotograaf 'in the picture'
 
De UNIFIL Vereniging en redactie van de Dubbel Vier prijst zich
gelukkig, dat er in de afgelopen jaren meer foto's worden
aangeleverd, gemaakt door Unifillers bij diverse gelegenhe
den. Mooi om te zien dat er bij bijvoorbeeld uitreikingen van
het Draaginsigne Nobelprijs in Havelte of Doorn vrijwilligers
onder de UNIFIL veteranen en/of aanhang zijn om het geheel
op de gevoelige plaat vast te leggen. Dank daarvoor.
Eén van die fotografen is Herman Boon, die vooral bekend is
om zijn foto's van de oefeningen Blauw Koord en Regiments
dagen RI JWF. In dit artikel laten we hem aan het woord over
Libanon. Herman is een van de mannen van de Dutch Infantry
Coy 1, waarover in deze Dubbel Vier een verslag staat van de
uitreiking Draaginsigne Nobelprijs. Herman diende in Libanon
bij DIC-1 van 10 november 1983 tot en met 18 april 1984.

Unifillers bij het UNIFIL monument Havelte, tijdens Oefening Blauw
Koord. Gehurkt voor het monument links Herman Boon, 2014

Herman: Op Post 7-4 was ik kok-chauffeur en samen met onze
sergeant hadden wij het als koks knetter druk. Buiten Chef-kok
Sergeant Harry Schunselaar om moesten ik met mijn vier mede
keuken bemanningsleden dagelijks voor de gehele compagnie
koken. We moesten foerage rijden, deden de kantinedienst, de
afwasdienst en draaiden de bar diensten plus de nodige wacht
beurten.
Na drie weken keihard gewerkt te hebben op 7-4 ben ik over
geplaatst naar 7-22. 7-22 was voor DIC-1 de verzorgende post
met daarop de C.H.P., de water en dieselvoorziening, de BEVO,
de Veldpost, de W.Z.Z. en onder de vleugelen van sergeant
John Breedveld het reisbureautje.
Daar was iemand nodig die zes dagen in de week het ontbijt,
de lunch en de warme maaltijd verzorgde,  die tafel dekte en
afruimde en drie keer per dag de afwas deed van onze 26 man.
In dat kleine half jaar  heb ik er de nodige ochtend, middag en
nachtwachten gedraaid.

Elke zondag kookte ik de complete warme maaltijd voor onze
post. Ik heb ook de mats gehad om een keer met Rob de Boer
en een keer met Leo van Dijk en de waterwagen alle posten
van water te hebben voorzien.  Ik heb een keer met Rob diesel
getankt in Naqoura, waarna het uitgetankt moest worden op
alle posten.
Ik herinner me die paar fluitende en inslaande kogels, toen  ik
in dat deels stenen gebouwtje de afwas stond te doen. De twee
Mag's van de I.D.F. voor een aantal seconde op mij gericht
gehad te hebben op het moment dat ik alleen zat tijdens een
dagwacht. Die aantal keren dat de I.D.F in de nachten met hun
straaljagers erg laag over scheurden om vervolgens een doel
in de stad Tyre te beschieten. De dagelijkse schoten van gewe
ren en mitrailleurs plus de nodige ontploffingen van bommen
en granaten om mij/ons heen. Ik heb ze gezien, de mannen van
de P.L.O., die mannen van Majoor Haddad en het Libanese
leger.
 
Ik houd niet van namaak of overdreven, stoere verhalen van
Unifillers. Ik ben er trots op dat ik mijn steentje heb mogen
bijdragen voor vrede, rust en orde in Libanon. Dagelijks denk
en bid ik voor hen (broeders en zusters) die vandaag de dag op
missie zijn voor vrede en veiligheid (onder andere missie MI
NUSMA), zo ook voor die vele landen die vandaag de dag er
met de blauwe helm en baret voor UNIFIL zijn.

Zo was ik één met een van de Engelse veteranen, die ik tijdens
de D-day herdenking in 2009 te Arromanches bij Gold Beach
heb ontmoet en gesproken. Hij ging met angst en beven en
met Jezus in zijn hart het strand op. Hij had alle hel tot en met
Arnhem overleefd, heel veel maten verloren en zei mij aan het
einde van ons gesprek: “Jesus will never disappear from your
heart, then we meet again in heaven reunion !” Tijdens de omhel
zing met hem was er pure extreme warmte in mijn hart plus
een stevige traan van verdriet, medeleven en blijdschap in één.
Op dat moment waren wij één !
 
“Laten wij ten alle tijden waken en werken aan de vrede en blij zijn
met een lieve, eerlijke en oprechte broeder of zuster, recht door zee
en geen gelul !”

Ik ben altijd een beetje militair gebleven. Dat had ik al ontdekt
toen ik na mijn diensttijd (19 april 1984) van 1 april 1986 tot
sluit hier op het C.S.K. (Cavalerie Schiet Kamp op Vlieland)
negen jaar  burger corveeër en de laatste zeven jaar huismees
ter ben geweest.

Sinds augustus 2011 heb ik elke oefening Blauw Koord mee
gedraaid en vastgelegd op foto, gelijk de Commando over
dracht van afgelopen 14 november 2014 en de Regimentsda
gen. Bij de laatste heb ik  mijn camera in handen gegeven van

Herman aan de kust in Libanon, 1984. Op de achtergrond is Tyre te zien.
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Verdi van Hilten. Ook de Regimentsdag
van 2014 heb ik mee gedraaid, alleen
daarvan niet de foto's kunnen maken.
Heb nu twee keer de voorzitter van de
vereniging Yeb -Jan Joustra mee beleefd.
De eerste keer was tijdens de Commando
overdracht en de tweede keer tijdens de
Regimentsdag van 2014. Dit heb ik als
zeer fijn ervaren en ook met een soort van
eer, eerlijk recht door zee toffe kerel.
 
Ik was voor mijn gevoel als man terug
gekomen uit Libanon. Ik ben er wel ach
tergekomen tijdens oefening Blauw
Koord augustus 2011 en de oefeningen
daarna, plus de andere gebeurtenissen
van het 44ste waar ik tot nu toe ben bij
geweest, dat het mij meer dan goed doet.
Ik wil daar tot in lengte van dagen aan
mee blijven doen, daar ik nog dagelijks
groei in het man/vader en Libanon vete
raan te zijn.

Vlieland juni 2012: reünie van de maten van Post 7-22 DIC-1

In het dagelijkse heb ik veel zorg voor mijn zoon. Hij heeft Speciaal Onderwijs nodig, vanwege multi-problematiek. Ik breng hem
iedere maandag in Leeuwarden naar school op een zorgboerderij. Vrijdags haal ik hem weer op, de weekeinden en vakanties
zijn we samen.
 
Het fotograferen en het vastleggen van die gebeurtenissen is puur vanuit hobby oogpunt en gelijk mooi voor het fotoalbum
van onze UNIFIL vereniging, dan wel privé zaken. Ook zijn de mannen en die enkele vrouw, die ik tijdens de oefeningen Blauw
Koord meemaakte als groepjes, blij dat ik met hen was. Ik draai vele uren met ze mee. Ik maakte foto’s van hen, stuurde die
vervolgens persoonlijk toe via ‘wetransfer’. Het was mooi dat ik in overleg met Aooi Eric Jorissen (een goede vriend, de vorige
BA van het 44ste) de vrijheid in beweging kreeg om zo onder andere de toespraak van Overste Stam en de zeer originele ge
beurtenis van de Blauwe Koord uitreiking van vader Bert Terlouw aan zijn zoon Rutger vast te leggen.

Ik organiseer vanaf zomer 1984 de reünie
van mijn post 7-22 om de vijf jaar, een
heel weekeind hier op Vlieland.
Als we het mogen beleven is de volgende
reünie juni/juli 2017, met nog weer twee
man er bij. Ik heb twee hospikken weten
terug te vinden, daar ging het niet echt
lekker mee.
 
Ik ga om de vijf jaar naar de reünie van
DIC-1. Ik ben voor het eerst naar een
grote reünie gegaan, de grote UNIFIL
reünie van 18 oktober 2014. Daar heb ik
velen ontmoet en gesproken, waaronder
de redacteur van de Dubbel Vier. Die
heeft me gevraagd om een stuk te schrij
ven als fotograaf voor het blad.

In dienst van de vrede, niet voor even, maar voor heel mijn
leven   (Matteüs 5:9)

25



Evaluatie Veteranenbeleid 
(Verdi van Hilten) Op vrijdag 22 januari j.l. is gestart met de evaluatie van het Veteranenbeleid in Nederland.
De bijeenkomst werd gehouden op het Veteraneninstituut in Doorn. Er waren ca 150 genodigden aanwezig, waaronder vete
ranen, vertegenwoordigers van veteranenverenigingen, Kamerleden, vakbondsbestuurders en medewerkers/ uitvoerders van
en afvaardigen van de verschillende Krijgsmachtonderdelen. De bijeenkomst werd geopend door Inspecteur-Generaal der
Krijgsmacht, tevens Inspecteur der Veteranen, Luitenant-generaal Hoitink. Als dagvoorzitter trad de bekende journalist en tele
visiepresentator Cees Grimbergen op.
Bij het uitkomen van de Veteranenwet (2012) en het Veteranenbesluit (2014) heeft de minister van Defensie besloten een be
leidsevaluatie van het veteranenbeleid (periode 1 januari 2011 tot 1 januari 2016) uit te laten voeren. Defensie heeft een pro
jectteam ingesteld die de evaluatie uitvoert.

 
Na de inleiding werd in verschillende
groepen uiteengegaan en werden
discussies gevoerd, waarbij de (huidi
ge) goede zaken van het veteranenbe
leid werden benoemd. Gelijktijdig
werden punten ter verbetering aange
dragen.
Heel duidelijk kwam naar voren dat het
veteranenbeleid met name de laatste
jaren sterk verbeterd is. Op basis van
de vastgestelde kernpunten zal de
evaluatiecommissie het veteranenbe
leid nauwgezet onderzoeken.
 

De evaluatie moet uitwijzen of de doelstellingen van het beleid zijn behaald en in hoeverre er sprake is geweest van ongewens
te neveneffecten. De conclusies van het evaluatieonderzoek kunnen aanleiding zijn om het beleid aan te passen. Eind 2016
worden de resultaten van de evaluatie bekendgemaakt. Tussentijds zal er terugkoppeling plaats vinden op de vertegenwoor
digers die deze dag aanwezig waren.
 
Aan het eind van de middag werd er door de dagvoorzitter terug gekeken op deze dag, waarbij nog enkele sprekers aan het
woord kwamen. Ook Kamerlid Mevrouw Eijsink (PVDA) kreeg uitgebreid het woord. Zij is dé grote animator geweest van de
Veteranenwet. Voor zover zij zich kan herinneren is het nog niet eerder voorgekomen dat een goedgekeurde wet zo uitgebreid
wordt geëvalueerd. Ook zij ziet uit naar de uitkomsten van de evaluatie van deze wet. Zij besluit met de uitspraak: “Het huis staat
er, de inrichting ziet er op zich goed uit, maar het kan nog een tandje beter!’ Die stevige ambitie moeten we ook hebben”.
 
Het Hoofd van de Directie Personeel van Defensie, Schout-bij-nacht Henk Itzig Heine, sloot de dag en zei dat hij blij is dat de
evaluatie tot stand komt met alle betrokkenen, inclusief de veteranen.
Daarna was er nog gelegenheid om onderling met elkaar van gedachten te wisselen.
(foto: www.veteraneninstituut.nl) 

Nederlandse Veteranendag 25 juni 2016
De Nederlandse Veteranendag wordt dit jaar gehouden op
zaterdag 25 juni 2016
op het Malieveld in Den Haag.

Om deel te nemen aan het Defilé dient u zich aan te melden op de website van het
Veteraneninstituut. U logt in op " Mijn VI " en gaat naar evenementen. Hier vindt u
een digitaal inschrijfformulier waar u aan geeft mee te willen lopen met de Neder
landse Unifil Vereniging. Tevens vraagt u hier eventueel vrij-vervoer, tribunekaarten,
opstapkaarten en maaltijd/consumptiebonnen aan.
De vrij-vervoer bewijzen worden u, 2 weken voor de Veteranendag, toegezonden
door het Veteraneninstituut. Overige aangevraagde kaarten of bonnen kunt u op 25
juni vanaf 10.00 uur op naam afhalen bij de stand van de Nederlandse UNIFIL Vere
niging in het Veteranen Plaza. Voor u is alleen beschikbaar wat u heeft besteld.

Let op: de inschrijving sluit op 15 april 2016  0.00 uur.
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Cees van  Ingen ZH/NBr.midden 06-24167686 Ico Jongerden Overijssel 06-84426710
Cor Aalbregt Utrecht 06-12304236 Eike-Jan Koster ZH 06-40439692
Henk Baas Flev/A'dam 06-39864658 Jan Leenslag ZH 06-40500856
Wim van Beek Gelderland 06-81321886 Hans van Lent ZH/Nbr.midden 06-28295477
Gerrie van Beek-Klaij Gelderland 06-81321886 Klaas Mars Ov.west/Flev 06-51082753
Eric Bovelander Br. Zuid-Oost 06-25583012 Jos Remmen Limburg 06-24181523
Piet van Eekelen West Brab/Zlnd 06-40434536 Johannes Veltman Gelderland 06-24165879
Martin Faas ZH 06-36599826 Henk de Wit Groningen 06-51246516
Leon Heber Limburg/België 06-53893297 Klaas Zijlstra Friesland 06-18696884
Edwin Hissink NH 06-24794142        

Nuldelijnsondersteuning NUV / Buddy support
 
Zit je om een praatje verlegen, loop je ergens tegenaan en heb je een luisterend oor nodig? Voor de UNIFIL zijn onderstaande
Unifillers als nuldelijnsondersteuner actief, ieder in een eigen regio. Neem eens contact op. Coördinator voor de NUV is Cees van
Ingen. Nuldelijnsondersteuning is een project van het Veteranenplatform (VP).

Buddy support / Nuldelijnsondersteuning 2015
 
Zoals bekend is, wordt per kwartaal door de Nuldelijnsondersteuners een rapportage opgemaakt.
De contacten met veteranen als hulpvragers worden in cijfers omgezet om inzicht te verkrijgen in de hoeveelheid hulpvragers,
hun status en de totale duur van de contacten. Meten is weten.
Over 2015 zijn onderstaande gegevens actueel. Aan de hand van genoemde rapportages is het volgende duidelijk geworden.
 
Er zijn 54 contacten/hulpvrager geweest, waaraan ongeveer 65 uur is besteed.
Onder deze 54 contacten bevonden zich acht nieuwe personen. Het betroffen in werkelijke dienst zijnde militairen, dienstslacht
offers en post-actieven.
Drie personen werden doorverwezen naar het Veteranenloket.
De Missiegebieden liepen uiteen van Afghanistan, Libanon, voormalig Joegoslavië, Irak en Rwanda
De aard van de problemen waren o.a. inkomen, wonen, partner/relatieproblemen en psychische.Veelal is een ‘luisterend oor’ al
voldoende.
 
Ik hoop dat ik u enig inzicht heb kunnen verschaffen in de wereld van de Nuldelijnsondersteuning.
Het is en blijft een mooie, dankbare en dierbare job.
 
 
Gorinchem, 29 februari 2016
Cees van Ingen
Coördinator Buddy-Support NUV
Mbl 06-24167686
E-mail: ceesvaningen@planet.nl

Verbonden toen en nu ! Goed uitgebeeld op deze foto van de grote reünie
2014, en de kern van de Buddy support nuldelijnsondersteuning NUV.
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